

Reorder#

R200C**20% Total Restroom Cleaner**
Clinging Phosphoric Bowl/Tile/Porcelain Cleaner • Cleans, Disinfects, Deodorizes
DESCRIPTION:

A mild all purpose cleaner that combines detergent and wetting agents coupled with a phosphoric acid base. Eliminates rust, lime, organic deposits and offensive odours. Recommended for toilet bowls, urinals, wash basins, bathtubs, shower stalls, drinking fountains, glazed tile, porcelain and enamel.

GUARANTEE:

Phosphoric Acid20.00%
 n-Alkyl (5% C₁₂, 60% C₁₄, 30% C₁₆, 5% C₁₈) dimethyl benzyl ammonium chloride 0.05%
 n-Alkyl (68% C₁₂, 32% C₁₄) dimethyl ethylbenzyl ammonium chlorides0.05%

When used as directed, product demonstrates effective disinfection against *Staphylococcus aureus* and *Salmonella choleraesuis*. Efficacy tests have demonstrated it to be an effective one-step bowl/tile/porcelain cleaner disinfectant in the presence of organic soil (5% blood serum).

DANGER – CORROSIVE**DIRECTIONS:**

TOILET BOWLS – Remove water from bowl by forcing over trap with applicator. Remove excess water from applicator by pressing it against side of bowl. Pour 30 mL on applicator. Clean entire unit, especially under the rim at water outlets. Allow to remain 10 minutes. Flush and rinse out applicator.

URINALS – Pour 30 mL onto mop and apply or squirt directly onto surface. Allow to remain 10 minutes. Flush and rinse out applicator. A preliminary cleaning is necessary for the removal of gross filth prior to disinfection.

TO CLEAN – Wash basins, bathtubs, shower stalls, drinking fountains, tile, porcelain, enamel, and stainless steel, always dilute with 3 parts water. Do not allow solution to remain on surfaces or fixtures without immediately and thoroughly rinsing with water.

PRECAUTION: Do not mix with a bleach or other chlorinating compound. Avoid contact with eyes, skin, and clothing. **DO NOT STORE IN FOOD PROCESSING AREAS OR FOOD STORAGE AREAS.**

FIRST AID TREATMENT: Contains Phosphoric acid. If splashed in eyes or on skin, flush thoroughly with water. If swallowed, give one to two glasses of milk or water. Do not induce vomiting. Call a physician immediately.

FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY.

SUBJECT TO SCHEDULE II OF THE PEST CONTROL PRODUCTS ACT.

PHYSICAL PROPERTIES:

Physical State: Liquid

Appearance: Clear, reddish pink liquid

Odour: Almond

pH: 1-2

Boiling Point: approx. 135 deg C

Vapour Density (Air=1): >1

Specific Gravity: 1.09-1.13

Solubility in Water: Complete

Viscosity: 500-1000 (#3 SPDL, 30 RPM @20°C)

SDS AVAILABLE UPON REQUEST #0299

SIZES:

69950 12 / 1L

DISTRIBUTED BY:

Concentrated Formula

Reorder#
R200C

Nettoyant 20 % tout-usage pour salles de bain



Formule concentrée

Nettoyant adhérent pour cuvettes de toilettes, céramique, porcelaine • Nettoie, Désinfecte, Désodorise

DESCRIPTION:

Nettoyant tout-usage doux à base d'acide phosphorique, composé de détergents et d'agents de mouillage. Élimine les dépôts de rouille, de calcaire et de matières organiques ainsi que les odeurs désagréables. Recommandé pour cuvettes de toilettes, urinoirs les lavabos, baignoires, douches, fontaines d'eau potable, carreaux vernissés, porcelaine et émaillée.

GARANTIE :

Acide phosphorique	20,00%
Chlorures de n-alkyl (5% C ₁₂ , 60% C ₁₄ , 30% C ₁₆ , 5% C ₁₈) dimethyl benzyl ammonium chloride	0,05%
Chlorures de n-alkyl (68% C ₁₂ , 32% C ₁₄) diméthyléthylbenzylammonium	0,05%

Lorsqu'il est conformément au mode d'emploi, ce produit tue les staphylococcus aureus et les salmonellas cholerae. Des tests ont prouvé son efficacité comme désinfectant. Une seule opération suffit pour enlever les souillures organiques (5 % de sérum sanguin) sur les cuvettes, les carreaux et la porcelaine.

DANGER – CORROSIF

MODE D'EMPLOI :

CUVETTES DE TOILETTES - Vider la cuvette en poussant l'applicateur dans le trou d'évacuation. Essorer l'applicateur en le pressant contre les parois de la cuvette. Verser 30 mL de nettoyant sur l'applicateur. Nettoyer toute la cuvette, et en particulier sous les bords, aux sorties d'eau. Laisser agir pendant 10 minutes. Actionner la chasse d'eau et rincer l'applicateur.

URINOIRS – Verser 30 mL de nettoyant sur une vadrouille et appliquer, ou appliquer directement le produit sur la surface. Laisser agir pendant 10 minutes. Il faut faire un nettoyage préliminaire avant de désinfecter si les surfaces sont encrassées.

POUR NETTOYER – Pour les lavabos, baignoires, douches, fontaines d'eau potable et les carreaux, la porcelaine émaillée et l'acier inoxydable, toujours diluer le produit dans l'eau (3 fois la quantité utilisée). Ne laissez pas la solution de rester sur les surfaces ou les appareils sans immédiatement et abondamment avec de l'eau de rinçage.

PRÉCAUTION : Ne pas mélanger avec un agent de blanchiment ou autre composé de chloration. Éviter tout contact avec les yeux, la peau et les vêtements. NE PAS ENTREPOSER DANS LES LIEUX DE TRAITEMENT OU D'ENTREPOSAGE DES ALIMENTS.

PREMIERS SOINS : Contient de l'acide phosphorique. En cas d'éclaboussures sur les yeux ou la peau, laver à grande eau. En cas d'ingestion, faire boire un ou deux verres de lait ou d'eau. Ne pas faire vomir. Appeler immédiatement un médecin.

POUR LES ÉTABLISSEMENTS INDUSTRIELS ET PUBLICS SEULEMENT.

SOUS RÉSERVE DES DISPOSITIONS DE L'ANNEXE II DE LA LOI SUR LES PRODUITS ANTIPARASITAIRES.

CARACTÉRISTIQUES PHYSIQUES :

État physique : Liquide

Aspect : Liquide clair rose rougeâtre,

Odeur : Amande

pH : 1-2

Point d'ébullition : environ. 135 deg C

VDensité de vapeur (Air=1) : >1

Gravité spécifique : 1.09-1.13

Solubilité dans l'eau : complet

Viscosité : 500-1000 (# 3 SPD, 30 RPM @ 20°C)

FICHE SIGNALÉTIQUE SUR DEMANDE #0299

FORMATS :

69950 12 / 1L

DISTRIBUÉ PAR :